
 

 
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2024. gada 12. decembrī                                                                                  Nr. 12 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:01 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Starptautisko folkloras festivālu Baltica 2025. 

2. Par gatavošanos XIII Latvijas Skolu jaunatnes dziesmu un deju svētkiem. 

3. Par aktualitātēm izglītības jomā (jaunais izglītības modulis – Programma skolā). 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: Egons Salmanis, Imants Slišāns, Ruta Cibule, Svetlana Pavlovska, Sandra 

Kindzule 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Kultūras pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, Balvu novada Bērnu un jauniešu 

centra Izglītības metodiķe Ilona Salmane, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese 

Circene, Balvu novada Izglītības pārvaldes ekonomiste Ieva Sīle, domes priekšsēdētāja 

vietniece Sandra Kapteine, Balvu novada Centrālās pārvaldes izpilddirektore Daina Tutiņa, 

Rugāju vidusskolas direktore, deputāte Iveta Arelkeviča, attālināti izmantojot 

https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Balvu novada Bērnu un 

jauniešu centra vadītāja Agnese Puļča, Tehniskās nodaļas vadītājs Andris Zelčs, Balvu novada 

Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, Balvu kultūras un atpūtas centra direktore Dita 

Nipere, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju 

nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Inese Siliņa, 

Juridiskās nodaļas juriskonsulte Inese Trupovniece, Juridiskās nodaļas juriskonsulte Iveta 
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Kokoreviča, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Balvu 

novada Centrālās pārvaldes izpilddirektora vietnieks Jānis Bubnovs, Juridiskās nodaļas 

vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Komunikācijas un informācijas tehnoloģiju nodaļas 

vadītāja vietnieks Kristiāns Bokta, Balvu novada Izglītības pārvaldes lietvede Lāsma Saviča, 

Balvu pilsētas Klientu apkalpošanas speciāliste Marina Zuša, Balvu pilsētas sabiedrības 

pārvaldes speciāliste Maruta Castrova, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica, Stacijas pamatskolas direktore Ruta Bukša, Finanšu plānošanas 

un centralizētās grāmatvedības nodaļas galvenā grāmatvede Tamāra Locāne, Balvu novada 

Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste Terēza Čudarkina, Ziemeļlatgales Biznesa un 

tūrisma centra uzņēmējdarbības atbalsta speciāliste Vineta Zeltkalne, Balvu novada 

Pašvaldības policijas vecākais inspektors Vitālijs Vilciņš, Iepirkumu nodaļas iepirkumu 

speciāliste Zane Kuzmina 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: Marija Duļbinska - personīgu iemeslu dēļ 

 

Sēdes vadītāja Aija Mežale ierosina iepazīties ar komitejas sēdes darba kārtību un aicina 

apstiprināt to, par ko komitejas locekļi nobalso ar – 5 (Ruta Cibule, Aija Mežale, Egons 

Salmanis, Svetlana Pavlovska, Imants Slišāns) balsīm par, pret- nav, atturas – nav. 

Sāk darba kārtības jautājumu izskatīšanu. 

 

1.§ 

Par Starptautisko folkloras festivālu Baltica 2025 

 

Ziņo Rudīte Krūmiņa: Ziņo un sīkāk paskaidro par festivālu kopumā, tērpu nepieciešamību, 

ka Krišjāņu un Bērzpils kolektīvam nekad nav no pašvaldības piešķirts 

finansējums tērpu šūšanai. Uz komitejas sēdi plkst.11.09 ieradās 

komitejas locekle Sandra Kindzule. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, vai Bērzpils kolektīvs ieguva 1.vietu skatē. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro, ka janvārī noinformēs, kā tālāk veicas ar šo jautājumu. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka šobrīd neko solīt nevar. 

Izsaka viedokli Rudīte 

Krūmiņa: 

Skaidro par Vectilžas kolektīvu, ka tas piedalīsies Palastītes dziesmu 

svētkos, ka šobrīd jau tāme ir samazinājusies uz pusi. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

NOLEMJ: 
Pieņemt zināšanai informāciju "Par Starptautisko folkloras 

festivālu Baltica 2025." 

 

2.§ 

Par gatavošanos XIII Latvijas Skolu jaunatnes dziesmu un deju svētkiem 

 

Ziņo Aija Mežale: Skaidro par skolu jaunatnes dziesmu un deju svētku gatavošanos un 

norisi. 

Ziņo Ilona Salmane: Ziņo un sīkāk paskaidro par skolu jaunatnes dziesmu un deju svētkiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzdod jautājumu. 
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Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk paskaidro par summu un finansējumu no pašvaldības. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ja tiek akceptēts finansējums, tad jāvirzās uz tirgus izpētēm. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka noteikti ir jāatbalsta šis finansējums tērpu iegādei, lai šis 

jautājums iet uz priekšu, bet nav vēl zināms nepieciešamais 

finansējums. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par atjaunotajiem tautu tērpiem. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Jautā par tāmju iesniegšanu, kā tās tika iesniegtas. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka jāvienojas, kāds ir nākamais solis un kā iestādes vadītājs 

pierādīs to, ka šie tērpi ir nepieciešami konkrētajam kolektīvam. 

Izsaka viedokli Ilona 

Salmane: 

Skaidro, ka kļūda bija tā, ka netika dots uzdevums sniegt šos 

pieprasījumus pie kopējā budžeta. 

Izsaka viedokli Inese 

Circene: 

Sīkāk paskaidro, ko tieši šīs tāmes veido un, kāds ir finansējums. 

Skaidro, ka jādod konkrēts uzdevums darba grupai izvērtēt šīs tāmes 

kopā ar iestāžu vadītājiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. Skaidro, ka komiteja 

sniedz savu atzinumu izpilddirektorei, par to, ka šīs tāmes jāizvērtē 

darba grupai kopā ar iestāžu vadītājiem un pēc tā sagatavot un iesniegt 

izskatīšanai domes sēdes papildus darba kārtībā lēmumu par konkrētu 

summu ar atzīmi ieplānot šo konkrēto summu budžetā.  

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par gatavošanos XIII Latvijas 

Skolu jaunatnes dziesmu un deju svētkiem." Sniedz atzinumu 

izpilddirektoram, ka darba grupa vēlreiz, kopā ar iestāžu 

vadītājiem, izvērtēs šīs tērpu nepieciešamības un uz domes sēdi 

iesniegs apstiprināšanai lēmumprojektu par konkrētām summām 

ar atzīmi, ka tā tiks ieplānota budžetā. 
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3.§ 

Par aktualitātēm izglītības jomā (jaunais izglītības modulis – Programma skolā) 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo un sīkāk paskaidro par aktualitātēm izglītības jomā, saistībā ar 

jauno modeli "Programma skolā". Skaidro par galvenajiem 

ieguvumiem, ko šī programma ietver, pamatkritērijiem, atkāpes 

kritērijiem, izglītojamo skaitu uz 01.09.2024., izglītojamo skaita 

dinamiku 1.-9. klase (pamatskolas), finansējuma apmēru, izglītojamo 

skaita dinamiku 10.-12.klase, pašvaldības finansējumu pēc modeļa 

ieviešanas. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka uz decembra sēdi vēlētos saņemt no Izglītības pārvaldes 

priekšlikumus, kad un ko varētu darīt ar skolām un tad arī pēc šāda 

plāna virzīties uz priekšu. Skaidro, ka Izglītības pārvaldei janvārī būtu 

jānāk ar konkrētu kalendāro plānu par konkrētām reorganizācijas 

darbībām. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Imants 

Slišāns: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka runa ir par mūsu uzdrīkstēšanos, ka ir jāsaņem dūša un 

jāpasaka ar balsojumu sava nostāja, ka ir nepieciešams gatavot 

lēmumu uz janvāra komitejas sēdi par skolu reorganizācijas 

jautājumiem un šeit iet runa par mūsu izšķiršanos. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka katram ir jādara savs darbs un nevienu brīdi nav jutusies 

gļēva pieņemot lēmumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka janvāra komiteju sēdēs ir jāskata šie jautājumi par skolu 

reorganizācijas jautājumiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un sniedz atzinumu 

izpilddirektoram, ka Izglītības pārvalde gatavos uz janvāra komitejas 

sēdēm plānu saistībā ar skolu tīklu reorganizāčijas jautājumiem. 

  

NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai informāciju "Par aktualitātēm izglītības jomā 

(jaunais izglītības modulis – Programma skolā)." Sniegt atzinumu 

izpilddirektoram, ka Izglītības pārvalde gatavos uz janvāra 

komitejas sēdēm plānu saistībā ar skolu tīklu reorganizāčijas 

jautājumiem. 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:50 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

 

 

Sēdi protokolēja –                                                                                                   Jūlija Korlaša 


